
Møde 29. januar 2018 kl. 19.00 i bestyrelsen for Grundejerforeningen Skovbakkevej 

 

Til stede: Peter, Morten, Jens, René og Christian (referent) 

 
1. Henvendelser til bestyrelsen 
 
Peter oplyste, at han har besvaret en henvendelse fra en beboer om asfaltering af vejen ud mod 

Houlkærvej. 

 

En beboer har endvidere rettet henvendelse om glat føre. Peter svarede, at bestyrelsen er op-

mærksom på, at der gruses tilstrækkeligt. 

 
Formanden for andelsboligforeningen har tilkendegivet, at en beboer havde sat pinde i jorden og 

trukket snor imellem dem. Beboeren blev bedt om at finde ud af, om pindene stod på en grund eller 

på fællesareal. Han er ikke vendt tilbage. 

 

2. Økonomi 

 

Udkastet til regnskab blev drøftet. Vedligeholdelse koster mere og mere, og der er behov for kon-

tingentstigning. Morten redegør på generalforsamlingen for budgetoverskridelsen på kontoen for 

beplantning, vedligehold mv. 
 

Beplantningen og behovet for vedligeholdelse blev drøftet. Der var enighed om sammen at fore-

tage en besigtigelse for at vurdere, hvilke arealer, der trænger. 

 

Udgiften til græsslåning blev vendt. Jens undersøger prisen hos andre anlægsgartnere. 

 

Der var enighed om at foreslå, at kontingentet stiger til 2.300 kr. Der henlægges 130.000 kr. til vej-

fond 130.000 kr. og afsættes 45.000 kr. til beplantning og 20.000 kr. til legeplads. Fremover køber 

vi enkelte legeredskaber ad gangen. 
 

Morten færdiggør budgettet til indkaldelsen til generalforsamling. 

 
3. Grønt udvalg 

 
Intet nyt. 
 

4. Næste møde 

 

Der blev ikke aftalt tidspunkt for næste bestyrelsesmøde. 

 

Ordinær generalforsamling afholdes 12. marts 2018 kl. 19.00 i Jyske Banks lokaler i Sct. Mathias 

Gade 21, Viborg. 
 
5. Eventuelt 
 

Intet. 


